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Formand Morten Holm-Nielsen (MHN) Abnede modet og bod 

velkommen til de fremm0cIte klubrepraesentanter. 

1.0 Valg of dirigent og modesekretaer 

Dirigent: Tore Vilhelmsen 

Modesel<retaer: Emma Buus Niensen, Kenn Romme og Nadia R. Lauritzen 
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MHN beklager fejl omhandlende overskredet frist for at laegge invitationen til Forbundsmodet for sent op. 
Dog blev invitationen sendt ud pA mail for fristen. 

Dirigenten spurgte de fremmodte, om der pA trods of den overskredet frist for invitationen pA 
hiemmesiden er der nogen, der mener at modet skal aflyses og indkaldes pA ny? Der stemmes for at modet 

fortsaetter. 

Der er i alt udleveret 118 stemmesedler. 

Forbundsmodet ophaeves for at overraekkelse of haedersbevisninger og priser. 

Uddeling of haedersbevisninger: 

• Overraekkelse of WA Judge haedersbevisning til Klaus Lykkebaek 

• Bronzenal til Lars Christian Jensen (Randers Bueskyttelaug) 

• Bronzenal til Lars Christian Adrados (Thy Bueskyttelaug) 

• Bronzenal til Tomas Jensen (Vordingborg Bueskyttelaug og Bueskydning Danmarks bestyrelse) 
• Bronzenal til Erik Jensen (Esbjerg Archery og mangearig dommer) 

• Splvnal til Otto Zebitz (Esbjerg Archery) 

• Solvnal til Henny Jeremiassen (Arcus og Bueskydning Danmarks bestyrelse) 

Overraekkelse of priser: 

• Ungdomspokalen 2023 overraekkes til U21 Herre Compound hold, som bestod A 

Mathias Fullerton, Tore Bjarnarson, Rasmus Bramsen 

• Jubilaeumspokalen 2023 overraekkes til Mathias Fullerton og Tanja Gellenthien 

Forbundsmodet optages igen. 

2.0 Valg of 3 repraesentanter til stemme- og mandatudvalg 

Rolf Lind, Svend Christensen og Lis Lassen blev valgt. 

3.0 Optagelse of nye foreninger 

Der var to foreninger, som gerne vil optages i Bueskydning Danmark. Dette kraever at 2/3 (78) stemmer for 
optagelsen. 

• Midtsjaellands 3D skytter 

• Hellerup Bueskytteforening 
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De to foreninger optages, da ingen of de fremmodte var imod 

optagelsen of de to foreninger. 
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4.0 Aflaeggelse of beretninger (Aflaegges samlet) 
4.1 Bestyrelsens beretning v/ formanden 
4.2 Lovudvalgets beretning 
4.3 Dommerudvalgets beretning 
4.4 Eventuelle andre udvaigsberetninger 

MHN praesenterede bestyrelsen, udvalgsmedlemmer og fast- og timeansatte for repraesentantskabet. 

Morten Holm-Nielsen indledte beretningen med at praesentere den ovrige bestyrelse, andre frivillige 

og sekretariatet: 

Jan Jager, Naestformand 

Eva Kartholm — Okonomiansvarlig 

Hans Lassen — Breddeansvarlig 

Henny Jeremiassen — Eliteansvarlig 

Tomas Jensen — Bestyrelsesmedlem 

Kenneth Stick — Bestyrelsesmedlem 

Bjarne Strandby — Bestyrelsesmedlem 

Peter Bundsgaard - Suppleant 

Klaus Lykkebaek — formand for lovudvalget og dommerudvalget. 

De ansatte i forbundet er: 

Kenn Romme — Sports- og udviklingschef 

Astrid Staffe — Udviklingskonsulent 

Emma Buus Nielsen —Administrativ medarbejder 

Nadia R. Lauritzen — Projektkonsu lent 

Niels Dall — Landstraener (Skive) 

David Hauge-3D landstraener 

Finn Larsen — Instruktor pA traenerkurser 

Christian Brynning — Instruktor pA traenerkurser 

Soren Ringgaard — Instruktor pA traenerkurser 

Michael Egestad — Instruktor pA traenerkurser 

Rasmus Fogt — Instruktor pA traenerkurser 

Martin Damsbo —Traener pA talentcenter 

Mikkel Berring — Traener pA talentcenter 

Patrick Schou Laursen —Traener pA talentcenter 

Bjarne Laursen —Traener pA talentcenter 

M H N fortsatte herefter sin beretning: 
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De fulde beretninger kan laeses pa her. 

Flotte resultater i 2023  

Der blev i 2023 sat verdens- og europaeiske rekorder i Compound. 
Mathias Fullerton og Tanja Gellenthien satte verdensrekord i Compound 

mixhold, Mathias Fullerton satte europaeisk rekord i Compound individuelt samt satte Mathias Fullerton, 

Tore Bjarnarson og Stephan Hansen europaeisk holdrekord i Compound Hold. For Recurve blev der sat en 

dansk rekord, som blev forbedret med tre point efter en arraekke.VM-sOly til herrecompoundholdet og VM 
guld til U21 herrecompoundholdet. 

Yderligere blev det til guld for Mathias Fullerton i World Cup finalen, mens Tanja Gellenthien fik soly i 

World Cup finalen. 

Strategiaftale  

Kenn Romme, Sport- og udviklingschef fortalte om vores strategiaftale 2022-2025 med DIF og den 

kommende strategiproces for 2026-2029. Vores nuvaerende strategiaftale 2022-2025 med DIF er blevet 

revideret ligesom mange andre forbund har gjort. Revisionen sker pa baggrund of corona, som gjorde, at vi 

ikke har mulighed for at opna alt det vi ville i vores strategi. 

Vi gar nu ogsa i gang med at se ind i en ny strategiproces omkring strategien for 2026-2029. Det skal skabe 

klarhed og forstaelse for, hvilken retning Bueskydning skal for at skabe udvikling og fremskridt i sporten ud 

fra vores Okonomi. Bueskydning Danmark er interesseret i at hare, hvad klubberne mener vi skal fokusere 
pa. Derfor A vi afholde nogle moder, hvor klubberne kan komme med input. 

Processen kan opdeles i tre faser med start allerede i foraret 2024. 

• Fase 1: Forberedelsen Iober fra marts till juni 2024 og indeholder b.la. data- og analyse arbejde 

• Fase 2: Udvikling of strategisk spor, b.la. via input fra Bueskydning Danmarks foreninger. 

• Fase 3: Fastlaeggelse of strategiske mal, delmal og handleplaner. 

Der blev spurgt ind til om, man vil invitere alle foreninger, eller man vil prikke nogle enkelte foreninger pa 
skulderen hvor til svaret var, at alle foreninger vil vaere velkommen. 

Yderligere blev der spurgt ind til, om den nuvaerende strategiaftale Iobende blev evalueret og om 

evalueringerne er tilgaengelige for foreningerne. Strategien bliver evalueret Iobende gor i samarbejde med 

DIF. Strategiaftalen med DIF er vores ordenordnet strategi, men vi har ogsa andre strategier fx en 

kommunikationsstrategi. 

Vi ma gerne have strategispor, som ikke efterlever DIF's politiske program, men det vil sa ikke blive 

finansieret igennem strategiaftalen. 

MHN sluttede of med at naevne, at en inspirationsdag som kickoff for strategiprocessen formentlig kan 
laegges i juni. 

Sammen bevaeger vi bueskydning 

Nadia R. Lauritzen praesenterede den kommende testfase, som skal teste klubfaellesskaber og frivillighed 

samt mentaltraening, for Bueskydning Danmarks udviklingsprojekt (sammen bevaeger vi bueskydning). 

Habet er, at flere klubber gerne vil deltage i projektet. 
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Dommeruddannelse  

Bueskydning Danmark mangler dommere. Derfor vil der i november blev 

afholdt endagsdommerkurser. Forhen varede dommerkurserne tre dage. 

Det er svaert for interesserede, da de skal afsaette en hel weekend. PA 
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endagskurset kan man selv vaelge, om man vil vaere dommer for enten skiveskydning og/eller 3D skydning. 

Udover endagskurset vil der vaere en skriftlig opgave med alle hjaelpemidler for at komme rundt og ned i 

stoffet, som skal afleveres. Yderligere vil de nye dommer vaere sammen med erfarende dommere i nogle 

staevner efterfolgende. Alle er velkommen som dommer. Vi opfordrer til, at unge tilmelder sig og/eller 

Winder. 

DM-ugen 2024 

Kenn Romme praesenterede oplwgget om DM-ugen 2024. DM-ugen afvikles i 2024 i Herning Iordag den 22. 

juni 2024. Det er muligt at stille op i Barbue hold, Langbue hold, Recurve hold og Compound hold. 

Tilmelding skal ske til info@bueskydningdanmarl<.dk senest 31. marts 2024. 

Den indledende skydning A blive afviklet pa Herning Atletikstadion, mens Finaleskydningerne vil blive 

afviklet pA TV bane i Herning bycentrum 

Deltagere fra DM-ugen 2023 opfordrede klubber til at deltage i DM-ugen 2024, da DM-ugen giver en 

stemning of at deltage i et internationalt staevne. 

Det er ikke muligt samle et hold til DM-ugen pa tvaers of klubber. Det tillader vores lovkompleks ikke. 

Samarbeide 

Det skal naevnes at Bueskydning Danmark ogsa gerne A indga samarbejder. Eksempel indgar Bueskydning 

Danmark lige nu i samarbejder med Skole OIL, DM-ugen, Soldaterprojel<tet og om at ansatte en 

marketingkonsulent gennem DIFs initiativpuljeprojel<t. 

Kommunikation  

Eva Kartholm praesenterede Bueskydning Danmarks hovedpunl<ter for den nye kommunikationsstrategi. 

Det er et faelles projekt om at skabe et faelles Bueskydning Danmark. Kom mu ni kationsstrategien skal 

understotte forbundets mission, vision og mAl, skabe overblik og vise prio rite ringerne of den eksterne og 

Interne kommunikation i forbundet. Der var desuden en grafil< praesentation for Arshjulet for forbundets 

kommunikationen. Du kan finde kommunikationsstrategien her. 

Det blev naevnt at der mangler prioriteringer i forhold til hvad saelger billetter og hvorfor. Lige nu er det 

bade bredde og elite, som fylder lige meget. MHN svarede, at vi ogsa bliver nodt til at se pA vores 

strategiaftale med DIF og herigennem se pA, hvad vi far penge til. 

Vi har en del of DIF Soldaterprojekt, hvor f.eks. vores veteranmatcher horer under. Her er 

kommunikationsansvaret ogsA hos dem. 

Der blev spurgt ind til Bueskydning Danmarks nye okonomiske pointsystem til skytter, der deltager i 

internationale staevner. Bonussystemet giver midler ud fra placeringen samt hvor mange deltagere der er i 

den enkelte gruppe, skytte har deltaget L Bonussystemet er glaedende for alle buetyper, 

VM Bud 2027  

Det her afsnit er for meget i punktform — det fatter man ikke, hvis man bare laeser teksten. Skal lige skrives 
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igennem 

Bud pA afvikling of VM 2027 i Danmark, blev lagt til World Archery i 

Vi fik desvaerre ikke tildelt VM 2027, da World Archery's bestyrelse 

valgte Colombia som vaertsland. 

Vi har haft et rigtig godt samarbejde med Nyborg Kommune, Sport 

omkring vores bud pA et VM kunne afvikles i Nyborg. 

ftli 
bueskydning 
danmark 
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Event Danmark og Destination Fyn, 

Beretningen blev afsluttet med en talc til alle for god dialog, nar bade bestyrelse og ansatte er rundt i landet 

til diverse arrangementer. Talc til alle som yder indsatser rundt om i landet. 

5.0 Regnskab, okonomiansvarlige forelaegger: 
5.1 Forelaeggelse of det reviderede regnskab til godkendelse 

Eva Kartholm (EK) startede med at gore opmaerksom pA, at pA sidste forbundsmode blev det vedtaget at 

fjerne punktet om valg of intern revision. Herefter redegjorde EK for regnskabet 2023 med fokus punkt pA 

indtaegter, udgifter, resultatopgorelsen samt aktiver og passiver i balancen. Regnskabet for 2023 kan ses 
her. 

Der blev spurgt ind til den hoje post vedrorende tab pA debitorer i forhold til hvad denne post omhandler. 

Posten omhandler manglende betaling fra skytter og klubber. Der er blevet brugt mange ressourcer pA at 

tage fat i de skyldige. Dog blev Bueskydning Danmark nodsaget til at afskrive et belob i regnskab 2023. 

Der var en ekstra udgift for Ungdoms VM, som blev lagt i balancen, hvor vi havde nogle likvide midler. 

Der blev yderligere spurgt indtil hvad posten'Herre Recurve' omhandler. Det er en post fra de midler, som 

tidligere var overskud fra VM i 2015. Posten anvendes ikke laengere. 

Regnskabet 2023 blev herefter godkendt. 

5.2 Fastsaettelse of kontingent til forbundet 

Bueskydning Danmarks bestyrelse foreslog en kontingentstigning. 

■ Stigning pA 50 kr. for Ungdom dvs. 390 kr. pr. ungdomsmedlem (indtil det Ar, hvor man fylder 18 Ar) 
■ En stigning pA 25 kr. for voksne dvs. 500 kr. pr. voksenmedlem. 

Kontingentforslaget blev godkendt 

5.3 Budgetforslag for indevaerende regnskabsar til eventuel revidering og naestkommende Ars budget til 
godkendelse 

Eva praesenterede hovedtal for budget 2024 og budget 2025. 2024 budget viser et indtaegtsgrundlag pA 5.2 

millioner kr. imens udgiftssiden viser et budget pA 5.5 millioner kr. Arsresultat pA -300.000,- 

Der blev spurgt indtil, om Bueskydning Danmark har overvejet at genvinde de manglende midler fra Team 
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Danmark et andet sted. Bueskydning Danmark har prioriteret at sikre 

landstraenerens ansaettelse via midlerne som vi brugte i Team Danmark 
samarbejdet med ambitionen om at blive attraktive i et fremtidigt 

samarbejde med Team Danmark. 

'Fir 

V III, 

bueskydning 
danmark 
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Det blev foreslaet at Ionnen pa fordelt pa aktiviteter. Pa denne made ville man far et overblik over hvordan 

Bueskydning Danmark bruger pengene fra DIF samt hvilke frie midler Bueskydning Danmark har. 

Det blev uddybet hvad posten 'Senior Konkurrencer' daekkede over, sasom staevnegebyrer, rejse og 

holdleder. 

Der blev ytret en frustration over, at Bueskydning Danmarks bestyrelse ikke gor nok for eliten. Eksempelvis 

skal en skytte selv betale for sin rejse og staevneudgifter ogsa selvom vedkommende blev europamester. 

Hermed er der blandt de nogle of de fremmodte en bekymring angaende eliteskytternes stottemuligheder 
fra forbundet. Bekymringen gar pa, at hvis vi ikke gor noget for eliteskytterne, sa mister vi dem. 

Bueskydning Danmarks bestyrelse er ked of frustrationen over, at eliten ikke prioriteres. 12021 tog 

bestyrelsen et valg, ved at beholde landstraeneren for skivelandsholdet, selvom Team Danmark trak sig fra 

samarbejdet. I november 2024 skal der forhandles med Team Danmark om et nyt samarbejde, og hvis vi 

ikke har en landstraener, er vi ikke interessante for Team Danmark. 

Vi har faet penge fra Kirkeby fonden til vores OL-set up. 

Til sidst blev der spurgt ind til posten pa landsholdstoj, hvor der er afsat 90.000 kr. Der er ved at blive lavet 

en ny landsholdstroje fra Craft. Derfor vil alle landsholdsskytter M en ny landsholdstroje i 2024. 

Udenfor referat kan det uddybes, at posten dxkker alle tojindkob. Ikke kun landsholdst0j. 

Budgettet for 2024 og 2025 godkendes. 

6.0 Behandling of indkomne forslag 

Lovforslagene kan ses her. 

Lovforslag A 

Bueskydning Danmarks bestyrelse havde indstillet forslaget, da der havde vaeret en kort diskussion pa 

formandsmodet 2023 om emnet. Danmark har i World Archery regi stemt nej til forslaget, men forslaget 

blev overordnet vedtaget. Idet Bueskydning Danmarks bestyrelse er imod forslaget, sa vil de gerne traekke 
forslaget tilbage. Ingen i salen ville overtage forslaget, sa det blev trukket tilbage. 

/Endringsforslaget til lovforslag A blev ligeledes trukket tilbage. 

Lovforslag B  

Der blev sidste ar vedtaget et forslag om sammenlaegning of kon for de tre yngste argange. Der blev 
snakket frem og tilbage omkring Lovforslag B. Men MHN og dirigenten besluttede at lave et nyt lovforslag. 
Dette er, at lovforslaget bliver rullet tilbage, som det var for 2023. Lovforslaget blev vedtaget med simpelt 
flertal. 

Lovforslag C 
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Lovforslaget blev vedtaget 

Lovforslag D 

Lovforslaget blev vedtaget 

Lovforslag E 

Lovforslaget blev vedtaget 

Lovforslag F  

Lovforslaget blev vedtaget 

   

med simpelt flertal. 

med simpelt flertal. 

med simpelt flertal. 

med simpelt flertal. 
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Lovforslag G  
Der blev snakket frem og tilbage omkring Lovforslag G. MHN og dirigenten besluttede at lave et nyt 

lovforslag. Dette er, at det skal aendres fra 40 meter til 50 meter. Lovforslaget blev vedtaget med simpelt 

flertal. 

Lovforslag H  

Lovforslaget blev vedtaget med simpelt flertal. 

7.0 Valg til forbundets bestyrelse: 

• Naestformand —Jan Jager— ingen modkandidater 

• Eliteansvarlige — Gunhild Brynning — ingen modkandidater 

• Bestyrelsesmedlem 1— Claus Andersen — ingen modkandidater 

• 1. suppleant - Peter Bundsgaard — ingen modkandidater 

• 2. suppleant—vakant 

Brian Muhldorff fra Lyngby Bueskyttelaug har meldt sit I<andidatur efter indmeldingsfristen. Hermed skulle 

fem klubber stotte op om kandidaturet. Brian Muhldorff blev vedtaget, som 2. suppleant i Bueskydning 

Danmarks bestyrelse. 

8. Valg of nedsatte udvalg 

To medlemmer of lovudvalgets udpeget of udvalgets formand 

• Bjarne Strandby 2 ar. 

• Lis Lassen 2 ar. 

To medlemmer of dommerudvalget 

• Formand Vest—Steen Hansen 2 ar. 

• Formand Ost - Dan Hansen 2 ar. 

Et medlem of Amator- og Ordensudvalget 

• Medlem - Karsten Weikop 3 ar. 

• 1. suppleant — vakant 2 ar. 

Dirigenten spurgte ud i lokalet om der var en, som vil vaere 1. suppleant til Amator- og Ordensudvalget. Her 

meldte Tore Bjarnarson sig. Tore Bjarnarson vaelges til 1. suppleant for Amator- og Ordensudvalget for en 

to-arigperiode. 
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9.0 Fastsaettelse of naeste Forbundsmode 

29. marts 2025 
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10. Eventuelt 

Nogle udtrykte deres bekymring over at ungdomsskytter ikke har rad til at deltage i internationale stwvner, 

da det er dyrt. Hermed er det ikke de bedste vi sender of sted, men dem som har rad. 

Der er ikke nok kendskab til Bueskydning i forhold til at M sponsoraftaler, derfor skal pressedaekning 

prioriteres hojt. Derfor menes det at Bueskydning Danmark skal levere en bedre pressedwkning, hvor 

udsendes noget lige med det samme ogsa i weekenden. Det skal bade vaere TV, aviser, kulorte blade og 

sociale medier. 

Den made hvor vi differentierer os fra DGI er, at vi har et landshold. 

Det gar lige nu godt for vores herre compound og der er fordi der er konkurrence. Ved at deltage i 

internationale stwvner og skyde mod nogle of de bedste, sa laerer man noget. Derfor er det et problem, at 

nogle ikke har rad. 

Bueskydning Danmarks bestyrelses har forhort sig ved firmaer, som sager sponsorater for en, hvor de til 

gengaeld tager en procentsats of sponsoraterne. Men de skulle have en del penge pA forhand. Yderligere har 

MHN snakket med DIF om pengene fordelen mellem DGI og DIF. DIF burde fA flere penge, da de har Here 

aktiviteter end DGI. Men her skal Team Danmark taenkes ind som en del of DIF med fokus pA eliten. 

Hvad goer andre forbund sA i forhold til okonomien for deres elite? I mange andre forbund ligesom 

bueskydning, sA betaler atleterne selv. I cykling betaler forbundet alt. Men eksempelvis kommer ingen 

ungdomsrytter med til VM i Australien, da budgettet afgor hvor mange og hvorhen man sender rytter ud til. 

Det er godt at snakke med andre forbund. Men man skal ikke altid gore det samme som andre forbund, for 

sa far vi de samme problemer. 

Nogle of de fremmodte mente bueskydning Danmark skulle tage skeen i den anden hand og gore noget 

andet end at regne med penge fra DIF og Team Danmark. Der skal skaffes penge til eliten og til oget 

pressedaekning og PR. Det koster penge at fa nogle til at rejse penge. Det er en kaempe opgave. Der ligger 

meget arbejde om det. Der A vaere omkostninger ved at rejse penge. Man er nodt til at investere, hvis man 

vi sporten. Der er brug for at arbejde med presse og udbrede budskaber om bueskydning i form of 

professionel hjaelp til markedsforing, hvor presse er det forste sted at starte. 

Rolf Lind, tidligere formand for Bueskydning Danmark, kommenterede, at pressen var ligeglad, da der i 2015 

blev afviklet et stort VM i Kobenhavn. Det lykkedes at fa sendetid hos TV2, men de sagde at bueskydning 

generelt ikke er interessante for dem, selvom det var et godt VM. Placeringen og opvisningsbanen var nok 

nogle of arsagerne til at TV2 valgte at sende fra Wet. SA det er ikke bare lige at komme i fjernsynet eller 

skaffe penge. 
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Det blev foreslaet at de personer som gerne A se pA I0sninger for eliten 

vil samles efter forbundsmodet og udveksler kontaktoplysninger. Den nye 

eliteansvarlig for Bueskydning Danmark deltog ogsa. 

Maria Olesen fra Gladsaxe Bueskyttelaug naevnte at hvis nogle klubber 

skal bygge nogle overdael<ket udendors sl<ydebaner, sA vil hun gerne tilbyde sin hjaelp til at ansoge 

kommunen om byggetilladelser i forhold til Bygningsreglement, da hun har forstand for reglementet. 

Dennis Bager fra Arcus ville gerne benytte lejligheden til at fortaelle lidt om NUM 2024, som fra torsdag den 

4. juli til og med sondag den 7. juli 2024 skal afvikles i Odense. 

Maskotten for NUM 2024 hedder Odd. Odd er et nordisk navn, som betyder Pilespids. 

NUM starter med Abningsceremoni, torsdag den 4. juli. Fredag, Iordag og spndag skydes der 

kvalifikationsrunder og finaleskydninger. LDrdag aften afvikles ogsa en stor banquet. 

Dennis praesenterede et overblik over faciliteter og omrader. NUM 2024 afvikles i hele komplekset omkring 

Odense Atletik stadion, hvor ogsa overnatning og bespisning er muligt. 

Det er ogsa muligt at tilmelde sig som frivillige, da Arcus har ogsa brug for frivillige til at hjaelpe med 

afviklingen of NUM 2024. Har dette interesse, sA er man velkommen til at kontakte Arcus. 

Der er ogsa oprettet en facebookside til NUM 2024. 

MHN sluttede of med at takke de fremmodte og naevne at bestyrelsen har et bestyrelsesmode d. 20. april 

2024, hvor forbundsmodet vil blive evalueret. 

Morten Holm-Nielsen, Forbundsformand 	 Tore Vilhelmsen, Dirigent 

Oorskov foods 
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